
Zápis z 5. školské rady, 3.6. 2025  

Přítomni: Mgr. Martin Kozel, Ing. Martina Sokolová Suková, MA, Mgr. Jarmila Dvořáková, 

Mgr. Martin Vodička, RNDr. Marie Hradílková, Bc. Magdalena Fejfar Pánková  

 

Omluveni: Bc. Tereza Novotná, MA, Ing. Roman Fink, Mgr. Michaela Horáková  

 

 

Program: 

 

1.  Nevyřešené body k dotazníkům 

2.  Podpora sběru dat  

3. Otázka prvních tříd - odloženo na příště - nepřítomna paní Horáková, která téma 

vznesla  

4. 7.A - otázka mobilů ve škole (situace s nahráváním spolužáka na WC) 

 

 

Dotazníky:  

- U dětského dotazníku se držet odpovídací nabídky z otázky č.10 (ne jako u otázky 8)  

- opravené úvodníky  

 

Sběr dat 

- Jak maximálně motivovat k vyplnění?  

- Rodičům dotazník pošlou třídní učitelé (osobnější) 

- Poslat obecnou zprávu od vedení, že proběhne sběr dat (informovat rodiče o tom, že 

děti budou též vyplňovat, kdyby s tím rodiče nesouhlasili)  

- Rodičovský dotazník nejpozději 16., ideálně v průběhu příštího týdne  

 

Omezení telefonů 

- Na základě situace z předchozího dne, kdy škola informovala o nevhodném natáčení 

na mobilní telefon na školním WC, se rozvinula debata o možnostech, jak podobným 

incidentům zamezit 

- Otázka omezení mobilních telefonů (ve škole již omezeny jsou, přesto se incident 

odehrál - jak tomu do budoucna zabránit?)  

- Zmíněny některé technické problémy kompletního zákazu mobilních telefonů  

- rešerše, jak to mají vyřešeny školy jinde (Madla a Maruška)  

-  i z právního hlediska  

- Návrh na adresná řešení u problematických žáků - zřejmě to je neustálé stejná a 

málopočetná skupina dětí, kterých se nevhodné jednání týká 

 

 

Další rada 16.9., 18.00 

 


